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Verslag vergadering inwonersplatform Scherpenzeel 

01-06-2023 

1. Opening 

Dhr. Op ’t Hof (voorzitter) opent de vergadering, heet iedereen van harte welkom 

en zegt blij te zijn met de grote opkomst. 

 

2. Vaststellen van de agenda. 

-  Punt 7 vervalt. Bij dit punt zal Aline het woord krijgen omdat ze eerder weg 

moet. 

-  Er is een brief van mw. Bikker. Deze wordt onder agendapunt 9 ondergebracht. 

 - Er is een mail van Anita Overeem met een vraag naar aanleiding van de 

teruggevonden grenspaaltjes bij de Lambalgerkeerkade. Ook dit punt wordt 

onder agendapunt 9 meegenomen.  

 

3. Inspreekronde 

•  Dhr. v.d. Peut is voor de inspreekronde gekomen en krijgt het woord. 

- Als eerste punt merkt hij op dat de winkeliers erg enthousiast zijn met het 

uitstallen buiten van hun artikelen. Maar met name voor mensen met een 

rollator, kinderwagen, rolstoel en voor mensen met een visuele beperking is dit 

zeer hinderlijk. Als voorbeeld noemt hij de uitstalling bij het Kruidvat, Big 

Bazar, Primera. Actie 1: moet nog besproken worden. 

- Parkeren: vooral in de avonduren worden er structureel auto’s geparkeerd op 

het trottoir. Zijn wens is om hierop de APV te handhaven. Reactie: Nick 

Ganseman (BOA): bij een melding wordt er eerst gekeken naar de 

problematiek. De voorzitter acht dit in het algemeen mede tot de aandacht van 

de BOA te behoren. Actie 2: aandacht BOA.  

- Speeltuinen: voor hondenbezitters is het niet duidelijk waar de honden wel en 

niet mogen komen. De bordjes zijn niet goed zichtbaar. Reactie: Dit punt is 

eerder in het wijkplatform aan de orde geweest. De gemeente hecht aan 

dezelfde bordjes in de gemeente en ziet geen kans tot actie. 

- Stoepen: als er nieuwe trottoirs aangelegd worden kan er dan naar de breedte 

van het trottoir gekeken worden? Sommige trottoirs zijn dusdanig smal dat er 

door overhangend groen nog minder ruimte overblijft voor de gebruiker. Kan er 

niet meer en beter gehandhaafd worden op het weghalen/knippen van 

overhangend groen? Reactie: het is de verantwoordelijkheid van de bewoner 

om het groen weg te halen. Ga in gesprek met de desbetreffende bewoner. Bij 

een gevaarlijke situatie kan dit doorgegeven worden en kan er opgetreden 

worden. Ook dit acht de voorzitter in het algemeen tot de aandacht van de 

BOA te behoren Actie 3: aandacht BOA. 

- Brandgangen: Er staan containers in/voor de brandgangen. Dit kan voor 

gevaarlijke situaties zorgen. Ook groeien sommige brandgangen dicht door 

het groen. Reactie: ook dit komt in eerst instantie voor verantwoordelijkheid 

van de bewoner en in geval van overlast, spreek elkaar erop aan of meld dit. 
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Actie 4: aandacht BOA. 

 

Dhr. v.d. Peut wordt bedankt voor zijn inbreng. 

 

4. Vaststellen van de presentielijst. 

Met kennisgeving afwezig: Magda Vogel, Niek Bloemhof, Anne van Tilburg en 

Andries Hendrikse. Verder is iedereen van het inwonersplatform aanwezig. 

Aanwezig namens gemeente: Marco van Gastel, Jeroen Verenstra, Femke van 

Lith (politie) en Nick Ganseman (BOA).  

Aanwezig namens Woonstede:  Cedric van Walbeek. 

- De nieuwe politieagente, Femke van Lith, stelt zich voor. Zij heeft eerder dienst 

in Scherpenzeel gedaan en keert weer terug naar Scherpenzeel.  

 

5. Vaststelling verslag 

• Het verslag wordt goedgekeurd en vastgesteld onder dankzegging aan de 

opstelster.  

• De actielijst wordt doorgenomen: 

- Actie 1. Is uitgevoerd. De heer Geurts is weer aanwezig, maar Niek Bloemhof 

heeft helaas te kennen gegeven zich volledig terug te trekken uit het 

Inwonersplatform. 

- Actie 2. Mieke geeft aan dat ze vergeefse moeite heeft gedaan om een 

kaartje bij Andries door de deur te doen als blijk van meeleven omdat ze niet 

precies wist waar hij woonde. Er wordt aangegeven waar hij woont. Er wordt 

alsnog een poging gedaan. Actie 5: mw. Gardenier.  

- Actie 3. Dhr. op ’t Hof heeft mw. De Gooijer op de hoogte gesteld van het feit 

dat de kleur van het paaltje van de parkeerplaats bij het kasteel de originele 

kleur houdt. 

- Actie 4. Mieke bevestigt dat het onderhoud van de schietbaan onder 

Landgoed Scherpenzeel valt en de gemeente hier geen invloed op heeft. 

- Actie 5. Is uitgevoerd. 

- Actie 6. Het is inderdaad particulier terrein. Er zal gekeken worden of er iets 

in overleg geplaatst kan worden. Actie 6: gemeente. 

- Actie 7. De verkeerskundigen hebben naar de situatie gekeken. Het 

kruispunt is laagfrequent met voertuigen. Er kan niet hard gereden worden; dit 

is al meermalen aangegeven.  

 

 

6. Ontwikkelingen aangaande toekomst Inwonersplatform. 

Geen opmerkingen 

 

7. Aline v.d. Weert in plaats van: Visie op welzijn. 

- Bouwverkeer Vierzinnen.  

Het bouwverkeer voor de Vierzinnen gaat via Dorpsstraat, Vijverlaan, 

Koepellaan. Vraag: is dit met de bewoners gecommuniceerd? Mieke: nee, dit is 

niet gecommuniceerd. Actie 7: Marco neemt contact op met de 

verkeersdeskundige om een en ander door te spreken in verband met het 
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mogelijk ontstaan van onveilige situaties bij bijvoorbeeld de speeltuintjes.  

Voorstel: brieven versturen? Op de website van de gemeente zetten? 

 

- Verkeersonderzoek klankbordgroep inwoners: 

Er is een informatieavond geweest voor inwoners. Er waren weinig mensen van 

de klankbordgroep aanwezig omdat de uitnodigingsbrief op meer manieren 

uitgelegd kon worden en de leden van de klankbordgroep eruit opmaakten dat 

hun aanwezigheid geen toegevoegde waarde had. Hierover ontstaat discussie. 

Aline heeft hierover nog contact met Mieke.  

 

- Vervolgens deelt Aline mee dat ze deze avond geïnstalleerd zal worden als  

commissielid van de gemeenteraad namens PRO en stopt daarom als lid van het 

Inwonersplatform. Ze geeft aan wel graag mee te willen doen aan de wijkschouw. 

De voorzitter zegt toe dat ze hiervoor zal worden uitgenodigd. Actie 8: dhr. Op ’t 

Hof. 

 

8. Bespreekpunten. 

a. Politie:  

Femke is de 2de wijkagent naast Geert Madern. Zij werken beide 4 dagen, 

waarvan 2 samen. Jaco Geurts vraagt als reactie op de oproep van de 

wijkagenten om zaken te melden: wat wil de wijkagent horen van de inwoners?  

Aangegeven wordt dat er in verhouding tot het inwonersaantal van Scherpenzeel 

weinig meldingen binnen komen. 

Van de inloop op maandagavond zou best meer gebruikgemaakt mogen worden. 

En maak vooral gebruik van Reppido! 

 

b. BOA: 

Nick Ganseman (BOA) roept bij zijn vertrek de aanwezigen en inwoners van 

Scherpenzeel op om meer de BOA op te zoeken. Hij wijst op de positieve 

inspreekronde van dhr v.d. Peut. 

 

c. Woonstede: 

Het valt Cedric op dat er binnen de gemeente veel aan vrijwilligerswerk wordt 

gedaan. SWO klussendienst, Seniorencoach. De vraag wordt gesteld wie de 

tuinen van de bewoners op bijstandsniveau onderhoudt. Cedric antwoordt dat 

Woonstede dit oppakt.  

NB: correctie tijdens vaststelling notulen tijdens vergadering op 31-08: Dat 

Woonstede dit oppakt is niet correct is. De huurder is verantwoordelijk voor het 

onderhoud van de tuin. Alleen worden de middelen vaak gemist en/of is men 

fysiek niet in staat om dit te doen. Cedric zou graag zien dat er vanuit de 

gemeente (meer) ondersteuning zou zijn. Actie 2: gemeente.  

Anita miste op de feestmarkt aandacht voor duurzaamheid. 

 

d. Wijkschouw: 

De voorzitter stelt voor om dit jaar geen wijkschouwen te houden. Dit hopen we  

volgend jaar weer te doen, voor Oost-Scherpenzeel en West-Scherpenzeel. Na 

enige discussie wordt besloten om dit jaar, mede naar aanleiding van wat dhr. v. 
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d. Peut gezegd heeft, een soort ‘heggenschouw’ te organiseren. De meerderheid 

van de leden is hier voor. Het gaat dan om overhangend groen, maar ook om 

slecht begaanbare trottoirs met name met het oog op rollators, rolstoelen enz.  

 

Oproep aan de leden: Graag uiterlijk 31 augustus ‘straten’ inbrengen waar op 

dit punt extra aandacht aan gegeven moet worden. Dit om een goede fietsroute 

te kunnen maken.  Bereid om hieraan mee te doen, zijn: Anita, Aart, Els, Marga, 

Peter, mw. v. Bentum. Als datum wordt vastgesteld: zaterdagochtend 16-09-

2023.Straten dienen gemaild te worden naar: m.gardenier@scherpenzeel.nl. 

Actie 9: allen. 

 

9. Andere bespreekpunten: 

- De brief van mw. Bikker wordt besproken. Er wordt op gewezen dat zij de brief 

het beste kan adresseren aan de griffie van de gemeente Scherpenzeel. Dhr. Op 

’t Hof zal dit nog aan haar doorgeven. Actie 10: op ’t Hof. 

- Anita vraagt naar de mogelijkheid van een informatiebord voor het grenspaaltje 

op de Lambalgerkeerkade. Marco van Gastel gaat bekijken of er nog geld over is 

van het project. Er wordt door Marco contact opgenomen met ‘Grebbelinie in het 

Vizier’ en Oud Scherpenzeel. Actie 11: Van Gastel. 

 

10. Rondvraag: 

- Marco: naar aanleiding van een vraag over onkruidbestrijding terwijl er auto’s 

geparkeerd staan, zegt hij dat er bijvoorbeeld op de Koepellaan naar iedereen 

een brief is verstuurd met het verzoek om de auto weg te zetten. Zegge en 

schrijven hebben er 3 eigenaren gehoor aangegeven. De voorzitter wijst erop dat 

er ook enkelen zijn die hun auto juist daarvoor op de dam naast het huis hebben 

gezet. Maar hij beaamt dat er op de Koepellaan slecht gehoor aan het verzoek is 

gegeven   

- Els: kunnen we de adressen en telefoonnummers van de leden in een lijstje 

zetten? Volgende keer zal er een lijst rondgaan. Actie 12: allen.  

- Aart: is het mogelijk dat er wat aan het volume van de geluidsinstallatie van 

zwembad/voetbal kan worden gedaan? Advies wordt gegeven om dit via Reppido 

te melden. Helaas hebben we soms ook te maken met de wind die het geluid 

zowel de ene als de andere kant opblaast. 

- mw. Van Bentum: zij merkt op dat wij als leden van het platform wel van alles 

aan kunnen dragen waar wat op aan te merken valt zoals overhangend groen, 

hard rijden etc. Toch zal het gedrag van mensen moeten veranderen want als dat 

niet gebeurt, zal er niet veel veranderen. 

Met betrekking tot de groenvoorziening/overhangend groen: kan dit niet door het 

groenbeleid in beeld gebracht worden? Antwoord: nee, groenbeleid doet dit niet. 

- Afgesproken wordt dat de voorzitter Aline voor de volgende keer nog zal 

uitnodigen om een attentie in ontvangst te nemen. Actie 13: op ’t Hof + Mieke. 

 

11. Sluiting. 

De voorzitter sluit de vergadering en bedankt iedereen voor zijn of haar inbreng. 

Nota bene: datum volgende vergadering D.v.:     31-08-2023  
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